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ΘΕΜΑ: «Κατασκευαστικά έργα κινδυνεύουν λόγω εκτόξευσης του κόστους τους»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  δημοσιεύματα  του  τύπου,  διαφαίνεται  ότι  ο  κατασκευαστικός  κλάδος  της
χώρας  θα  πληγεί  ή  ήδη  έχει  πληγεί  από  την  συνεχιζόμενη  αύξηση  των  τιμών  των
οικοδομικών υλικών. Συνέπεια του γεγονότος αυτού θα είναι, προγραμματισμένα έργα, τα
οποία βρίσκονταν σε εξέλιξη ή επρόκειτο να ξεκινήσουν, να κινδυνεύουν να σταματήσουν.
Κατά  δηλώσεις  του  Προέδρου  της  Πανελλήνιας  Ένωσης  Διπλωματούχων  Μηχανικών
Εργοληπτών  Δημοσίων  Έργων  και  Αντιπροέδρου  της  Ευρωπαϊκής  Κατασκευαστικής
Ομοσπονδίας («FIEC»), παρόλο που το φαινόμενο της αύξησης των υλικών κατασκευής
είναι πανευρωπαϊκό, αναζητούνται άμεσες λύσεις, οι οποίες αναμένονται να προκύψουν στη
συνεδρίαση  των  μελών  της  «FIEC»,  στα  τέλη  του  τρέχοντος  Σεπτεμβρίου.  Επί  του
ζητήματος  επιπλέον  γίνεται  λόγος  για  το  ότι  η  μόνη  χώρα  που  έλαβε  ήδη  μέτρα
αντιμετώπισης της κατάστασης είναι η Ιταλία, η οποία ενέκρινε επιπλέον κονδύλιο για τις
αυξήσεις, που έχουν προκύψει στο κόστος των έργων. Επιπρόσθετα, καταγράφεται άνοδος
των τιμών, από τις αρχές του έτους, σε βασικά υλικά που σχετίζονται με την υλοποίηση
κατασκευαστικών έργων,  είτε  δημόσιων,  είτε  ιδιωτικών και  τα  οποία προκαλούν μεγάλη
αύξηση  του  κόστους  κατασκευής  της  τάξης  του  20%  -  30%  ακόμη  και  του  50%.  Οι
καταγραφές των αυξήσεων αφορούν, τόσο στις τιμές βασικών υλικών, όπως τα μέταλλα
(σίδηρος,  χαλκός,  αλουμίνιο),  όσο  και  στα  πλαστικά  (PVC,  πολυαιθυλένιο  κλπ.),  στο
πετρέλαιο και στα παράγωγά του, (κυρίως καύσιμα και ασφαλτικά), που κυμαίνονται από
15% έως και 75%.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ.Υπουργός:

1.  Σε  ποιες  ενέργειες  προτίθεσθε  να  προβείτε,  προκειμένου  να  αντιμετωπίσετε  τον
επικείμενο    κίνδυνο   διακοπής  σημαντικών  κατασκευαστικών  έργων  πνοής,  που
βρίσκονται σε εξέλιξη, ανά την χώρα, λόγω της διεθνούς αύξησης των βασικών οικοδομικών
υλικών;

2. Υπάρχουν δημόσια κατασκευαστικά έργα, τα οποία βρίσκονται σε εξέλιξη και κινδυνεύει
να διακοπεί  η συνέχιση και  η ολοκλήρωσή τους,  εξ’  αιτίας της αύξησης των τιμών των
οικοδομικών υλικών; Αν ναι, ποια είναι αυτά;

Ο ερωτών Βουλευτής
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